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Skolebestyrelsesmøde  

5. september 2022 Kl. 17.00 – 19.00 

Lærerværelset på Sjællandsgade  

                        

 Dagsorden  

Der var afbud fra Rasmus, Camilla og Sille 

1.   Godkendelse af referat fra sidst   Godkendt 

2.   Ny skolebestyrelse:   
- Gennemgang af 

skolebestyrelsens arbejde 

herunder årshjul og 

forretningsorden  

- Drøftelse af mål og temaer for 
skolebestyrelsens arbejde i det 
kommende skoleår   

- Præsentation af medlemmerne. Der mangler en 
repræsentant fra afdelingen på Holtbjerg. Vi arbejder 
på at få et nyt medlem fra afdelingen 
- Lone opdaterer årshjulet og forretningsordenen i 
forhold til en række faktuelle forhold. 
 

3.   Nyt fra ledelsen   - Skoleåret er kommet godt i gang. I specialdelingen 
er der startet en ny gruppe med 7 børn 
- En episode fra specialafdelingen blev omtalt. 
- Der er faguge i uge 36 
- 7. og 8. årg. afvikler lejrskole 
- En del nyt personale er startet efter sommerferien 
og er kommet godt i gang 
- Der var sommerfest på Holtbjerg fredag i uge 35 
- Der afvikles skolefester onsdag og torsdag i uge 41 
- Frivillig musik starter i uge 37. Mange elever er 
tilmeldt  
- Der er truffet politisk beslutning om at elevplanerne 
udfases og der i stedet indføres en ”meddelelsesbog”. 
Herning Kommune har udarbejdet en model for 
bogen, hvor der er mulighed for at tilrette til lokale 
forhold. Vi er i gang med dette arbejde og har blandt 
andet planlagt et ”nørdemøde” for personalet 
omkring den videre proces. 

4.   Nyt fra formanden   - Der har været samrådsmøde, hvor Jan deltog. Der er 
oprettet en Aulagruppe for formandsskabet 

 Nyt fra elevrådet - Forslag om at 6. årg. involveres i hvad der skal sælges 
til skolefesterne 
- Ønske om at få en vandautomat i hallen 
- Ønske om nye skolemøbler i klasserne 
- Flere elever savner den ”gamle” skolemadsordning 
og en del elever ønsker at kunne cykle til 
købmændene på Gl. landevej 
- Forslag om etablering af salgsbod på skolen 
- Forslag om at der laves tydelige regler for, hvad 
eleverne må købe til pauserne og hvordan transporten 



skal foregå. Reglerne skal være synlige i klasserne og 
andre steder rundt på skolen 

5.   Nyt fra SFO   - Mette orienterede. Før sommerferien var der 
”førskolegrupper” for skolestartere.  
- 1. skoledag åbnede SFO’en på Holtbjerg i nye lokaler 
- Der er indskrevet i alt omkring 180 børn i SFO’erne 
på Sjællandsgade og på Holtbjerg (almen) 
- Fra uge 37 er der frugtsnack for børnene om 
eftermiddagen 
- I special SFO’en er der kommet en del nye børn. 
- Der er etableret samarbejde med dagplejerne 
omkring brug af skolens lokaler. 
- Forslag om at holde forældremøde i SFO 

6.   Budget høring  
  

- Video om budgettet blev vist. 
- En række områder blev drøftet 
- Lone udarbejder et udkast til høringssvar som sendes 
ud til kommentering. Der er frist d. 7. sep. 

7.   Revidering af:   
 1:Antimobbestrategi  
2: Princip for det gode 
forældresamarbejde  
3:Princip for skolehjemsamtaler og 
forældremøder  
  

 1: Ingen ændringer 
2: Skolebestyrelsen forældrefolder tilrettes og sende 
ud til forældrene i 0. og 1. klasse  
3: SFO pædagogernes deltagelse i 
skolehjemsamtalerne og ved forældremøderne tilføjes 
og der tilføjes et afsnit skolehjemsamarbejde på 
Holtbjerg 

8.   Evt.     
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